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INTERPELACJA

W imieniu mieszkanctiw osiedla Pofudnie, zwraoam siE z ponowrr4 profb4 o naprawq

infrastruktury w kladce narl rzek4 Zglowi4czkil zlokalizowanE, przry drt>dze w kierulku
Rodzinnych Ogroddrw Dzialkowych,,Azoty II". w opinii mieszkaricdw oraz korzystajqcych z
tej drogi oraz mojej, stan techniczny pnej!;cra nad rzek4 stanowi zagtoleniedla jej

u2ytkownik6w. Ponadto nale2y nadmienii fakt, iz ze wzglgdu na ograniczenia wynik aj4ce z
obecnej synracji czgsi u2ykownik6w mo2e zwigkszyi czgstotliwodi wizyt na terenie swoich
nieruchomoSci zlokalizowanych w tym obszarze co skutkuje potencjalnie wigkszym ryzykiem
wvst4pienia rvypadku.

Zy*iE nadziejg na pozytyrv ne rozpatrzenie mcrjej pro$by.


